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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets möte  
den 27 januari 2014 

 

Ledamöter  

Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

Susanne Watthiersson PRO Hökarängen 

Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

Sonja Wenström SPF Sköndal 

  

Ersättare  

Berit Johansson PRO Tallkrogen-Gubbängen 

Sven Engström PRO Farsta centrum 

Christina Johansson SPF Farsta 

Ove Svensson SPF Sköndal 

  

Förhinder  

Börje Törngren, ersättare PRO Sköndal 

  

  

Tjänstemän  

Päivi Kabran avdelningschef 

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1  Val av ordförande och vice ordförande för 2014 

Till ordförande för rådet under 2014 utsågs Inger Sjöberg och till 

vice ordförande utsågs Stig Åström. 

 

§ 2  Godkännande av dagordningen, val av justerare 

och tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Inger 

Sjöberg och vice ordföranden Stig Åström. Justering sker onsdag 

29 januari. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 9 december 2013 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4  Val av referensgrupp för nämndens upphandlingar  

Inger Sjöberg och Stig Åström utsågs att utgöra den referens-

grupp som för rådets räkning följer förvaltningens förberedelser 

inför stadsdelsnämndens upphandlingar inom rådets 

ansvarsområde. 

 

§ 5  Ärenden till nämndsammanträdet den 6 februari 

Ärende nr 3: Föreningsbidrag 2014 

Rådet föreslog att förvaltningen även informerar om beloppen vid 

förra årets bidragsgivning vid respektive förening, som jämförelse.  

 

Rådet ifrågasatte varför en förening med flera medlemmar 

(Tallkrogen-Gubbängen) föreslås få lägre verksamhetsbidrag än en 

förening med färre medlemmar (Farsta strand), trots att verksam-

hetsbidraget enbart bygger på antal medlemmar. Rådet menade 

även att det tycks vara en generell sänkning av verksamhets-

bidraget i år, och undrade vad det beror på. Avdelningschef Päivi 

Kabran lovade undersöka närmare och återkomma med svar. 

 

Ärende nr 5: Uppföljning av vård- och omsorgsboenden på 

entreprenad – Veckobo 

Christina Johansson ansåg att elva timmars fasta – som nämns på 

sidan 5 i minnesanteckningarna från avtalsuppföljningen (bilaga 

1) – låter väldigt mycket. Ove Svensson undrade vad Vodok är 
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och varför det stavas olika på olika ställen i minnesanteck-

ningarna – Wodook på sidan 2 och Vodok på sidan 3. Päivi 

svarade att Vodok är ett datoriserat dokumentationssystem inom 

hälso- och sjukvården.  

 

Rådet diskuterade även kommunens möjlighet att subventionera 

fotvård för de som inte kan få billigare fotvård av medicinska 

skäl. Förvaltningen påminde om att kommunen inte får 

subventionera privata näringsidkare. 

 

Ärende nr 9: Motion (S) om etiska riktlinjer för utförare inom 

vård och omsorg – svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Rapportering till Inspektionen för vård och 

omsorg av ej verkställda beslut för kvartal 4 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Stadsdelsnämndens protokoll den 17 december 

2013 

Med hänvisning till § 4, Livsbetingelser för kvinnor över 65 år, 

undrade Ove Svensson varför trygghetsmöten genomförs på 

kvällstid när äldre inte törs gå ut och därför inte kommer på 

mötena. Förvaltningen svarade att mötena troligen hålls på 

kvällstid för att man då lättare ska kunna identifiera dåligt belysta 

utemiljöer, och även för att många arbetar dagtid. Ove ställde 

också en fråga om begreppen konceptförskola och basförskola, 

utifrån § 6 Ny förskola i centrala Farsta. 

 

Ärende nr 15: Stadsdelsnämndens protokoll den 2 januari 2014 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 6  Information från förvaltningen 

Följande tre frågor från förra mötet besvarades av förvaltningen: 

 

 Varför finns det i stadens mall för uppföljningar inom 

hemtjänsten en punkt om utdrag ur belastnings- och 

misstankeregistret vid nyanställning, när detta inte är tillåtet 
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inom äldreomsorgen? 

 

Svar: Kravet ställs på de privata verksamheterna men inte på 

de kommunala. Numera finns inte längre något misstanke-

register, bara ett belastningsregister, och staden försöker lösa 

det juridiska så att samma krav kan ställas på alla utförare. 

 

 Fem brukare av privat driven dagverksamhet har svarat på 

stadens brukarenkät – men fem av hur många brukare totalt 

inom den privata dagverksamheten? 

 

Svar: Fem av totalt åtta brukare. 

 

 Var på stadens hemsida hittar man Synpunktsportalen? 

 

Svar: Längst ner på startsidan www.stockholm.se finns en 

rubrik Kontakt, därunder en klickbar rubrik Synpunkter och 

klagomål. Där kan man tycka till om stadens service inom en 

rad olika verksamhetsområden. 

 

Päivi Kabran berättade att satsningen på värdegrund fortsätter i 

år, nu närmast med en föreläsning av Ola Polmé den 19 och 20 

februari om hur man kan bemöta en demenssjuk närstående, 

skapa en fin relation och må bra själv. Rådets ledamöter och 

ersättare är också välkomna till föreläsningen. 

 

Balanslistan över rådets frågor, besök och liknande gicks igenom 

och uppdaterades – se bilaga. Förvaltningen meddelade att 

nämndens presidium kommer att besöka rådet vid nästa möte. 

 

§ 7  Övriga frågor  

Sven Engström undrade vad som händer med parkbänkarna i 

Farsta centrum, som rådet tidigare har uppmanat trafikkontoret 

att rusta upp. Fövaltningen lovade undersöka igen. 

 

Sven frågade också om Café 49:an i Fagersjö är öppet som 

vanligt efter höstens planer på avveckling. Päivi svarade ja. 
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Rådet förde en diskussion om många äldres önskan att bo i 

gemenskap på ett äldreboende, som kontrast till den rådande 

inriktningen att man ska ges möjlighet att bo kvar hemma så 

länge som möjligt.  

 

Förvaltningen delade ut den uppdaterade informationsfolder som 

nu finns om rådet för funktionshinderfrågor och föreslog att 

något liknande skulle kunna tas fram för pensionärsrådet, för att 

berätta att rådet finns och vad det gör. Rådet tyckte att det var en 

utmärkt idé. Förvaltningen återkommer med ett förslag. 

 

§ 8  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


